
Open Call for the 8th Beijing International Ballet Invitational for Dance Schools 2021

Dear friends and partners,

The 8th Beijing International Ballet Invitational for Dance Schools 2021 is an international dance competition hosted by Beijing Dance Academy (BDA), with the joint support of the Ministry of Culture and Tourism of the People's Republic of China and the Beijing Municipal Commission of Education. The purpose of this competition is to promote worldwide exchange and development of ballet education and training.

All activities will be organized and supervised by the Organizing Committee of the 8th Beijing International Ballet Invitational for Dance Schools 2021. The Organizing Committee comprises several work panels. The competition will be divided into two stages: preliminary and final. Preliminary will be conducted via video selection, and final will be conducted via online live broadcast of videos from Dec. 3rd --5th, 2021.

You are most welcome to be a part of this event and recommend excellent students or dancers to participate in the competition. The deadline for the submission of online application and related documents is Sep, 30th, 2021.

For more information, please refer to the official website: www.balletbda.com

Please contact us for any questions by:

Tel: +86-10-6893 7373

E-mail: ballet@bda.edu.cn; linlincute523@163.com

Contact: Linda LIN

Thank you again for your consistent support for Beijing Dance Academy and the development of dance in China. May our friendship be everlasting.

亲爱的朋友们！

2021 第八届北京国际舞蹈院校芭蕾舞邀请赛是在中华人民共和国文化和旅游部、北京市教育委员会的共同支持下，由北京舞蹈学院主办的一项国际性舞蹈赛事。举办此项比赛的宗旨是促进世界各国芭蕾舞艺术教育与人培养的交流与发展。

该比赛由 2021 第八届北京国际舞蹈院校芭蕾舞邀请赛组织委员会主持全部赛事活动，组委会下设若干工作小组，本届比赛将分为初赛和决赛两个阶段，初赛以视频选拔方式进行，决赛于 2021 年 12 月 3--5 日以线上视频直播的方式举行。

非常欢迎您成为本届比赛的一员，并积极推荐优秀的学员和舞者来参加此次比赛。呈交比赛报名资料的截止日期是 2021 年 9 月 30 日。

想要了解更多资讯，请访问我们的官方网站: www.balletbda.com

如有任何疑问和想要了解的事项，也可联系:

电话: +86-10-6893-7373

电子邮件: ballet@bda.edu.cn; linlincute523@163.com

联系人: 林琳

再次感谢长期以来对北京舞蹈学院和中国舞蹈事业发展的支持，愿我们友谊长存！